إذاعة مدرسية عن الطاقة بالإنجليزية مترجمة pdf

مقدمة الإذاعة المدرسية

بسم الله الرحمن الرحيم والصلاة والسلام على أشرف الخلق سيدنا محمد صلى الله عليه وسلم، وأعزائي الطلاب حديثنا اليوم عن الطاقة، وسنقوم بعرض بعض المعلومات المهمة عن الطاقة.

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, and prayers and peace be upon the most honorable of creation, our master Muhammad, may God bless him and grant him peace. Dear students, our talk today is about energy, and we will present some important information about energy

فقرة القرآن الكريم عن الطاقة

وخير ما نبدأ به حديثنا اليوم هو باقة من أفضل الآيات القرآنية التي يتناولها معنا الطالب/.....

{يَا بَنِي آدَمَ خُذُواْ زِينَتَكُمْ عِندَ كُلِّ مَسْجِدٍ وَكُلُواْ وَاشْرَبُواْ وَلاَ تُسْرِفُواْ إِنَّهُ لاَ يُجِبُّ الْمُسْرِفِينَ} [سورة الاعراف: 31].

The best thing to start our conversation with today is a collection of the best Qur'anic verses that the student discusses with us...

{O children of Adam, take your adornments at every mosque, and eat and drink, and do not be extravagant. Indeed, He does not like the extravagant.} [Surat Al-A'raf: 31].

فقرة الحديث الشريف عن الطاقة

نستكمل باقي فقراتنا اليوم عن الطاقة بالحديث الشريف الذي يتناوله معنا الطالب/.....

"كُلُوا وتصدَّقوا، والبَسوا في غيرٍ إسرافٍ ولا مَخيَلةٍ "[عبد الله بن عمرو - صحيح النسائي]

We continue the rest of our paragraphs today on energy with the honorable hadith that the student discussed with us...

"Eat and give in charity, and dress without extravagance or imagination." [Abdullah bin Amr - Sahih Al-Nasa'i]

فقرة الشعر عن ترشيد استهلاك الكهرباء

نختم معكم فقرات هذا اليوم بالشعر الذي يتناوله معنا الطالب/.....

إيدسن ماذا ترى في الكهرباء

أنت في الأرض فمن ذا في السماء

إن تكن تحكم في أزرارها

إنه في يده زر القضاء

كلما حركه في خلقه

ذهب العقل وحنّ العقلاء

فتأمّل هل ترى من حيلة

في سلوك مرسلات من ذكاء

قد حكيت الشمس حتى غضبت

من نحاس تجعل الصيف شتاء

We conclude with you today's paragraphs with poetry that the student discusses with us......

Edsen What do you see in electricity?

You are on earth, who is in heaven?

If you don't control its buttons

He has the button of elimination in his hand

Whenever he moves in his creation

The mind has gone and the wise have gone mad

So consider whether you see any trick

In behavior are transmitters of intelligence

I spoke to the sun until it became angry

Made of copper, it turns summer into winter

فقرة الخاتمة عن الطاقة

هكذا نكون قد انتهينا من فقراتنا لهذا اليوم، ونتمنى من الله أن نكون قد وفقنا في تقديم باقة كافية من المعلومات التي يمكنكم الاستفادة منها.

Thus, we have finished our paragraphs for today, and we hope to God that we have succeeded in providing a sufficient package of information that you can benefit from.